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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-07/2023 
Datum:  12. 9. 2023   

 
ZAPISNIK 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 12. 9. 2023, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Zvezdan Prinčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Robert Feri, Anja 
Pertovt, Jurij Špacal, Tanja Baša Jasnič, David Saksida, Nadja Šfiligoj, Damjan Birtič, Lilijana Kastelic, Silvestra Elen 
Brašnić Saffigna 
 
Opravičeno odsoten svetnik: dr. Karol Peter Peršolja  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Irena Škvarč – direktorica Goriške knjižnice Franceta 
Bevka Nova Gorica 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2023  
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova 

Gorica – druga obravnava 
6. Sklep o sofinanciranju začasnega spremljevalca učencu s posebnimi potrebami za šolsko leto 2023/2024 
7. Razrešitev in imenovanje novega člana v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v občini Brda  
8. Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Biljana   
9. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 6. redne seje   
10. Pobude in vprašanja svetnikov   
11. Realizacija sklepov 6. redne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 6. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik javnega dela in zapisnik nejavnega dela 6. redne seje.  
 
Nadja Šfiligoj poda pripombo k točki Ad13 - Soglasje k imenovanju direktorja Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova 
Gorica. Glasovala je namreč PROTI predlaganemu sklepu.  
 
V zapisniku 6. redne seje se popravi tako, da se glasovanje o predlaganem sklepu pravilno glasi:  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Petre Kokoravec, dr. med. za direktorico Javnega zavoda 
Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova Gorica za štiri letno mandatno obdobje.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 15 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. SKLEP je sprejet.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet popravek zapisnika javnega dela in zapisnik nejavnega dela 6. redne seje.  
 

Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 7. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 7. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2023  
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Proračun za leto 2023 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 23. redni seji dne 21. 12. 2021. Pri 
pripravi plana se je upoštevalo izhodišča Ministrstva za finance v sklopu proračunskega priročnika za pripravo 
občinskih proračunov ter realno opredelilo pričakovane prihodke, opredelilo potrebne tekoče odhodke in tekoče 
transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo 
pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven vpliv na pripravo proračuna za leto 2023 so imela še vsaj 
naslednja dejstva: znesek primerne porabe na prebivalca v RS, predvidena prodaja premoženja (predvsem zemljišč) na 
podlagi povpraševanja, planirani višji komunalni prispevki zaradi predvidenega povečanja investicij oz. gradenj.  
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki ob pripravi proračuna oz. spremembi proračuna niso bila znana, je bilo potrebno v 
prvi polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju I. rebalansa Proračuna Občine Brda za 
leto 2023 in sicer dne 28. 3. 2023 na 4. redni seji.  
 
Razlogi za pripravo I. rebalansa proračuna:  
 
1) Večje premembe prihodkov:  

• Dohodnina: višji znesek dohodnine glede na veljavni proračun za 320.459 Eur oz. 7,8%, glede na višji znesek 
povprečnine, ki predstavlja v državi ugotovljen primeren obseg sredstev za financiranje z zakonom določenih 
nalog na prebivalca (700 Eur);  

• Prihodki od udeležbe na dobičku in dohodki premoženja: v skupnem višji znesek za 62.200 Eur oz. 8,8% (višji 
prihodki od obresti, najemnin za poslovne prostore ter prihodek iz naslova koncesijskih dajatev);  

• Prihodek iz naslova drugi nedavčni prihodki: višji znesek je planiran pri prihodkih od komunalnih prispevkov v 
znesku 200.000 Eur oz. 38,5%, glede na predvidene investicije v Brdih;  

• Kapitalski prihodki: planiran je višji znesek glede na veljavni proračun v znesku 259.800 Eur oz. 102%: vključuje 
prodaje zemljišč in stavb;  

• Transferni prihodki: predvideni so višji prihodki iz naslova državnih in evropskih sredstev za posamezne projekte v 
skupni višini 862.241 Eur oz. 62,9%;  

 

2) Večje spremembe odhodkov:  

• Proračunska postavka Poslovni prostori: višji znesek glede na veljavni proračun za 60.000 Eur za plačilo stroškov 
investicijskega vzdrževanja na objektu MP Neblo;  

• Proračunska postavka Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov: višji znesek glede na 
veljavni proračuna za 198.079 Eur oz. 41 %; v letu 2023 je predvidena izdelava projektne dokumentacije ter 
izvedba del za ureditev in sanacijo kritičnih odsekov občinskih cest, glede na prioriteto. Sklenjene so pogodbe za 
ureditev pločnikov in JR v krožišču Kojsko, proti Brestju, na Goriški cesti na Dobrovem ter sanacija odseka lokalne 
ceste v Višnjeviku;  

• Proračunska postavka Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-Dobrovo: višji znesek glede na veljavni 
proračun za 1.152.946 Eur; projektna vrednost se z Rebalansom 1 znatno povečuje zaradi višjih cen storitev 
izvedbe del oz. zaradi velike razlike med ponudbo in projektantskim predračunom;  

• Nova proračunska postavka Ureditev parkirišča in javnih sanitarij v naselju Šmartno: Predvidena je izgradnja 
novega parkirišča in javnih sanitarij. V letu 2023 je predvidena izdelava projekta za izvedbo in pričetek gradnje v 
skupni vrednosti 134.757 Eur;  

• Postavka Javni zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda: višji znesek transfera glede na veljavni proračun 
za 100.000 Eur oz. 22,3%; z Rebalansom se zavodu nameni več sredstev predvsem za kritje povišanih stroškov 
elektrike, vode (Vila Vipolže), predvideno je pleskanje Vile Vipolže ter dodatna zaposlitev, in sicer informator v TIC 
Brda;  
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• Nova postavka Priprava dokumentacije za obnovo gradu Dobrovo II. faza: Zagotovitev ustreznih klimatskih 
pogojev za delovanje muzeja. V tej fazi to pomeni pripravo projektne dokumentacije za ogrevanje, hlajenje, 
prezračevanje in osvetlitev muzejskih površin. Sredstva so planirana v višini 20.000 Eur;  

• Nova postavka Investicijsko vzdrževalna dela – grad Dobrovo: Zagotovitev izvedbe nujnih investicijsko 
vzdrževalnih del, za kvalitetno uporabo objekta. V letu 2023 predvidena obnova sanitarij restavracije. Sredstva so 
planirana v višini 20.000 Eur;  

• Proračunska postavka Prekritje obstoječega balinišča v Vipolžah: predvideno je prekritje balinišča oziroma 
zagotovitev zaščite pred padavinami. V rebalansu predvidena sredstva v višini 128.699 Eur;  

• Proračunska postavka Nogometno igrišče v športnem parku Vipolže – II. faza: V II. fazi je predvidena priprava 
peščene podlage in polaganje sintetične trave. Sredstva so planirana v višini 330.000 Eur;  

• Proračunska postavka Fitnes na prostem v Vipolžah: zagotoviti je potrebno poligon za fitnes na prostem. Sredstva 
so planirana v višini 45.500 Eur.  

 
Prvo polletje dejansko izkazuje že izvedena in plačana dela v obdobju v prvih petih mesecih leta. To pomeni, da so 
lahko dela v prvem polletju že bila naročena oz. izvedena, vendar računi za opravljene storitve zaradi 30 dnevnega 
plačilnega roka še niso bili plačani.  
Občina je v prvem polletju leta 2023 realizirala prihodke v višini 4.135.304 Eur, kar predstavlja 42,3 % načrtovanih 
proračunskih prihodkov. Na odhodkovni strani pa je bilo realiziranih 3.809.184 Eur, kar predstavlja 36,2 % glede na 
plan ter izkazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 326.120 Eur. V prvem polletju se je odplačalo kredit v znesku 
181.011 Eur, od tega znaša 144.013 Eur odplačilo kreditov poslovnim bankam ter 36.998 Eur odplačilo kreditov 
državnemu proračunu. Stanje sredstev na računu (prihodki-odhodki-odplačila dolga) oz. presežek prihodkov nad 
odhodki znaša 145.109 Eur.  
Na prihodkovni strani je manjša realizacija pri davkih na premoženje, predvsem iz naslova nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča (odločbe s strani Furs-a še niso bile poslane do 30.6.) ter pri kapitalskih prihodkih. Večja realizacija 
pa je iz naslova prejetih sredstev od drugih evropskih institucij in iz drugih držav in se nanaša na projekt Sabotin – park 
miru: Sabotinska krožna pot.  
Na odhodkovni strani je manjša realizacija pri investicijskih odhodkih. Večje investicije, ki so predvidene v letošnjem 
letu so: Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-Dobrovo, Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih 
cest in pločnikov, obnova kanalizacije Dobrovo, Prekritje obstoječega balinišča v Vipolžah in Nogometno igrišče v 
športnem parku Vipolže - II. faza.  
V poročilu so izkazani prihodki in odhodki Občine Brda ter Krajevne skupnosti Medana. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2023 v obdobju od 1. 1. do 30. 6. 2023. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 5. 

 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova 
Gorica – druga obravnava 
 
Predlog odloka v drugi obravnavi predstavi Irena Škvarč – direktorica Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica.  
 
Občinski svet Občine Brda je odlok prvič obravnaval na svoji 3. redni seji, dne 23. 2. 2023. Prva obravnava odloka je 
bila opravljena tudi na občinskih svetih vseh ostalih občin ustanoviteljic in tudi na občinskem svetu pogodbene 
partnerice knjižnice, Občine Renče-Vogrsko.  
Ob prvi obravnavi gradiva se je ugotovilo napako pri spremembi akterjev podaje mnenja o izbranem kandidatu za 
direktorja knjižnice. V aktualnem odloku namreč mnenje podajo strokovni delavci, v predlogu odloka pa naj bi mnenje 
podal strokovni svet, kar pa ni v skladu z Zakonom o knjižničarstvu. Navedena napaka je bila ugotovljena tekom prvih 
obravnav in je sedaj upoštevana oz. odpravljena v predlogu odloka za 2. obravnavo. 
Na seji Mestnega sveta MONG je bila podana pripomba, da je sprememba odloka predlagana ravno v času, ko teče 
postopek imenovanja direktorja knjižnice in se v času, dokler direktor ni imenovan, odlok ne bi smel spreminjati, saj 
spremembe lahko vplivajo na sam postopek imenovanja. V predlogu odloka za drugo obravnavo je v izogib 
morebitnim zapletom navedeno, da se vsi postopki, začeti v času pred sprejemom spremembe odloka, zaključijo na 
podlagi doslej veljavnega odloka (21. člen). 
Ob prvi obravnavi odloka so bile podane še pripombe s strani Občine Renče – Vogrsko, in sicer predlagane so bile 
naslednje spremembe: 

• črtajo se vsi trije odstavki 10. člena predloga odloka, ki se nanašajo na spremembe 14. člena obstoječega (sedaj 
veljavnega) odloka; v istem členu predloga odloga odloka se doda novo alinejo, ki se naj glasi: »V 14. členu se v 
drugem stavku petega odstavka črta besedilo za vejico: »lahko pa se člani sveta odločijo za tajno glasovanje.«, 
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• v 11. členu predloga odloka  se spremeni  druga alinea: namesto »najmanj pet let delovnih izkušenj na vodstvenih 
delovnih mestih« se glasi: »najmanj pet let delovnih izkušenj na podobnih delih in poznavanje področja dela 
zavoda«,  

• v 11. členu predloga odloka se ohrani obstoječa 3. alineja 16. člena obstoječega odloka, ki se glasi: »strokovno 
poznavanje področja dela javnega zavoda«, 

• v 16. členu predloga odloka, ki navaja nov 28. člen,  se spremeni 14. alinea 28. člena; namesto »razpiše tajno 
glasovanje strokovnega sveta za pridobitev mnenja v postopku imenovanja oziroma razrešitve direktorja«, se 
glasi: »razpiše tajno glasovanje strokovnih delavcev za pridobitev mnenja v postopku imenovanja oziroma 
razrešitve direktorja«,  

• črta se 15. člen predloga odloka, 

• črta se 18. člen predloga odloka. 
  
Glede pogojev za imenovanje so se občine dogovorile, da se predlaga sprememba/dopolnitev 11. člena predloga 
odloka, ki se nanaša na pogoje za imenovanje direktorja in sicer se vključi naslednji pogoj: 'vodstvene sposobnosti in 
najmanj tri leta delovnih izkušenj na vodstvenih delovnih mestih', hkrati se predlaga način za preverjanje. 
Pri pripravi gradiva za 2. obravnavo se je vsebinsko upoštevalo ter smiselno uskladilo zgoraj navedene pripombe in 
predloge. 
 
V predlog odloka za drugo obravnavo so vključene tudi nekatere spremembe, ki so vezane na spremembo pravnih 
podlag. Pri prvi obravnavi predloga odloka sta bila v 6. členu kot pravni podlagi navedena Pravilnik o osrednjih 
območnih knjižnicah (Uradni list RS, št. 88/03) in Pravilnik o pogojih za izvajanje knjižnične dejavnosti kot javne službe 
(Uradni list RS, št. 73/03, 70/08 in 80/12), od 18. marca 2023 pa velja nov Pravilnik o pogojih za izvajanje knjižnične 
javne službe (Uradni list RS, št. 28/03), ki je razveljavil Pravilnik o osrednjih območnih knjižnicah (Uradni list RS, št. 
88/03) in Pravilnik o pogojih za izvajanje knjižnične dejavnosti kot javne službe (Uradni list RS, št. 73/03, 70/08 in 
80/12), razen v delu, ki se nanaša na šolske knjižnice. Poleg tega je potrebno v 19. členu črtati peto alinejo 36. člena 
veljavnega odloka, saj mora knjižnica sredstva, pridobljena z oddajanjem prostorov in opreme v najem, skladno z 
Zakonom o javnih financah (Uradni list RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – 
ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20 – odl. US in 18/23 – ZDU-1O) kot z Zakonom o stvarnem premoženju države 
in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 11/18 in 79/18) prenesti ustanovitelju, ki je lastnik stvarnega 
premoženja, iz oddaje katerega izhajajo posamezne najemnine in uporabnine. 
 
Ostale določbe predloga odloka se ne spreminjajo. 
 
Kot je bilo že pri prvi obravnavi navedeno, glavni razlog za sprejem predlaganega odloka je, da se v Odloku o 
ustanovitvi Javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica, navede kot ustanoviteljica tudi Občina 
Renče-Vogrsko, ki je tako kot ostale ustanoviteljice pravna naslednica Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica, 
vpisana v sodnem/poslovnem registru Okrožnega sodišča v Novi Gorici. 
 
Predlog odloka v drugi obravnavi je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija in odlok soglasno potrdila kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica. 

2. Ta sklep začne veljati, ko ga sprejmejo vse občine ustanoviteljice javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka 
Nova Gorica. 

 
Ad 6. 

 
Sklep o sofinanciranju začasnega spremljevalca učencu s posebnimi potrebami za šolsko leto 2023/2024 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.   
 
S strani OŠ Kozara Nova Gorica je Občina Brda dne 29. 8. 2023 prejela prošnjo, da bi v šolskem letu 2023/2024 
financirala stroške polne zaposlitve spremljevalca, ki bi nudil pomoč učencu, prvošolcu, ki je po odločbi o usmeritvi 
opredeljen kot otrok: 

• z zmerno motnjo v duševnem razvoju,  

• dolgotrajno bolan otrok in  

• z lažjimi govorno-jezikovnimi motnjami. 
Otrok ima diagnozo epilepsije in prejema protiepileptična zdravila. 
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Osnovna šola navaja, da so stalni spremljevalci za otroke s posebnimi potrebami nujno potrebni, saj poskrbijo, da ti 
učenci zaradi svojega posebnega zdravstvenega stanja niso še dodatno prikrajšani in hkrati celemu razredu omogočijo, 
da pouk lahko poteka nemoteno. 
Spremljevalca ne dobijo vsi otroci, ki bi ga potrebovali, pa čeprav jim je tovrstna dodatna pomoč zagotovljena v 
pravnomočnih odločbah o usmeritvi otrok, ki jih na podlagi mnenja strokovne komisije izda Zavod RS za šolstvo, šola 
pa nato izvaja s pomočjo individualiziranih programov. Šola lahko namreč stalnega spremljevalca zaposli le, če ji ga 
posebej odobri Ministrstvo za izobraževanje.  
Po zakonu o usmerjanju otrok s posebnimi potrebami (ZUOPP) za obravnavanega otroka spremljevalec ni predviden. 
Dobijo jih namreč le slepi ter težje in težko gibalno ovirani otroci. Vsem drugim – dolgotrajno bolnim, slabovidnim in 
avtističnim otrokom ter otrokom s čustvenimi in vedenjskimi motnjami – lahko na šolah po ZUOPP zagotovijo le 
začasnega spremljevalca, financiranje katerih morajo zagotoviti šole same, z zaposlenimi na šoli in s pomočjo lokalne 
skupnosti. 
Občina Brda bi s sprejetjem predlaganega sklepa zagotavljala: 
*   Osnovni šoli Kozara Nova Gorica kritje stroškov zaposlitve spremljevalca, in sicer v obsegu dejanskih stroškov 
zaposlenega, kar vključuje bruto plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust. Šola ocenjuje, da bo znašal 
obseg potrebnih sredstev za financiranje spremljevalca v šolskem letu 2023/2024 v višini 18.000 Eur. Sredstva se bo 
zagotovilo v Rebalansu II. 
 
Predlog sklepa je obravnavala tudi Komisija za negospodarske dejavnosti in sklep soglasno potrdila kot primeren za 
odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda bo Osnovni šoli Kozara Nova Gorica zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov zaposlitve: 

• enega delovnega mesta - spremljevalca s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči učencu z zmerno motnjo v 
duševnem razvoju, dolgotrajno bolnemu otroku, z lažjimi govorno-jezikovnimi motnjami in z diagnozo 
epilepsije. 

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2023/2024, in sicer v odboju od 1. septembra 2023 in 
najdlje do zaključka pouka v šolskem letu. 
2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
Ad 7. 

 
Razrešitev in imenovanje novega člana v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v občini Brda  
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji 13. redni seji dne 8. 9. 2020 sprejel Sklep o imenovanju članov Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Brda št. 224-02/2020-02.  
S strani Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda je bila takrat kot 
predstavnica imenovana Patricija Jakin. 
Patricija Jakin je dne 24. 8. 2023 podala izstopno izjavo iz mesta članice Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v Občini Brda.  
Medobčinska inšpekcijska in medobčinska redarska služba je podala nov predlog, da se za novo članico sveta s strani 
Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda imenuje inšpektorico, Matejo 
Štendler.   
 
Glede na navedeno se predlaga, da se članico Patricijo Jakin razreši kot članico Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v občini Brda in imenuje novo članico Matejo Štendler. Nova članica je imenovana do poteka mandata 
ostalim članom Sveta. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predlog razrešitve in imenovanje nove članice v Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu v občini Brda obravnavala na 5. korespondenčni seji, ki je potekala od 30. 8. 
2023 do 1. 9. 2023 in sprejela naslednji sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da se razreši članico 
Patricijo Jakin in imenuje Matejo Štendler za novo članico Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini 
Brda. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda razreši članico Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Brda, 
Patricijo Jakin, kot predstavnico Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine 
Brda, ki je bila imenovana s sklepom številka 224-02/2020-02 dne 8. 9. 2020.  

2. Občinski svet Občine Brda imenuje za članico Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Občini Brda, 
Matejo Štendler, kot predstavnico Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in 
Občine Brda. 

3. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 8.   

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parcelah v k. o. Biljana   
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Direkcija RS za ceste je urejala državno cesto R2-402/1045 Dobrovo – Neblo. Parcele 2360/2, 3524/6, 3527/2, 
1302/26, 1302/35, 1531/2, 1555/2 in 3521/2  vse k. o. Biljana predstavljajo del državne ceste. Parcele 2360/2, 3524/6, 
3527/2 k. o. Biljana predstavljajo krožišče na Dobrovem, parcele 1531/2, 1555/2 in 3521/2 k. o. Biljana del krožišča v 
Drnovku, parceli 1302/26 in 1302/35 k. o. Biljana pa predstavljajo del uvoza/izvoza iz poslovne cone Dobrovo na 
regionalno cesto Dobrovo – Neblo. 
 
Parcele se bodo prenesle na Republiko Slovenijo, zato je potrebno izbrisati zaznambo javnega dobra Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra   
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  

• ID znak: parcela 2285 2360/2 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 2360/2 (ID 6950748) 

• ID znak: parcela 2285 3524/6 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 3524/6 (ID 6950750) 

• ID znak: parcela 2285 3527/2 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 3527/2 (ID 6950760) 

• ID znak: parcela 2285 1302/26 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1302/26 (ID 7054137) 

• ID znak: parcela 2285 1302/35 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1302/35 (ID 7268731) 

• ID znak: parcela 2285 1531/2 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1531/2 (ID 7268689) - ID znak: parcela 
2285 1555/2 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1555/2 (ID 7268698) 

• ID znak: parcela 2285 3521/2 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 3521/2 (ID 7268713) 
2. Nepremičnine iz 1. točke tega sklepa prenehajo imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 9. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 6. redne seje  
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna pohvali, da je prišlo do realizacije njene pobude iz prejšnje seje še pred sejo občinskega 
sveta in da se je Občina Brda povezala z Občino Mirna v zvezi s projektom povezovanja občin v ponudbi postajališč za 
avtodome.  
 

Ad 10. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Anja Pertovt 
Predstavitev aktualnega načrta športnega parka Vipolže.  
 
Robert Feri  
1. V medijih je bilo veliko govora o obnovi Gradnikove domačije. Predlaga podrobno predstavitev projekta s strani 

investitorja.   
2. Parkirišče v Šmartnem – Občina Brda je kandidirala na razpisu MGRT, zanima ga kako je s potekom tega razpisa in 

ali je bila občina pri tem uspešna ter kakšna je sedaj časovnica za realizacijo te investicije.  
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Lilijana Kastelic 
Glede ureditve kolesarske poti Dobrovo – Vipolže – meja Italija predlaga, da se predstavi končna verzija. Zanima jo še, 
kdaj je predviden zaključek investicije.  
 
Nadja Šfiligoj  
1. Mladi forum SD predlaga uvedbo finančne nagrade za uspešne dijake in študente. Zagovarjajo namreč to, da je za 

vsakim uspehom potrebno trdno delo in da je to delo potrebno na nek način priznati, saj je potrebno veliko truda 
in odrekanj. 

2. Grajski park oz. borov gozdiček na Dobrovem – predlaga, da se park celostno uredi z ustrezno infrastrukturo 
primerno za park in sprehajalce.  

3. Avtobusno postajališče v Gonjačah – avtobusno postajališče je sicer označeno, vendar občani čakajo na prostem 
ob vsakem vremenu. 

4. Asfaltiranje dela ceste Brezovk – Podpoznik; na tem delu živita dve družini, ki imata tudi šoloobvezne otroke, zato 
predlaga, da se cesta asfaltira, saj je ob večjem deževju cesta večkrat neprevozna.  

5. Zakaj se zamika projekt izgradnje vrtca na Dobrovem? 
   

Nadalje še pohvali poletno varstvo otrok v Mladinskem centru Brda, ki je bilo zelo lepo urejeno in ustvarjalno 
izpeljano. Tudi sama je pri tem sodelovala in v užitek in zadovoljstvo ji je bilo delati z otroci. Pohvalila bi tudi Anjo 
Pertovt, ki je tudi izvajala poletno varstvo otrok z zelo dobrimi ustvarjalnimi dejavnostmi. Za v naprej bi želela, da oboji 
dobijo tudi finančno podporo s strani občine.  
 
Vilko Prinčič 
1. Glede na to, da se bo sedaj asfaltirala spodnja cesta pod pokopališčem v Dolnjem Cerovem ga zanima, če se bo 

asfaltiralo tudi neasfaltirani del zraven pokopališča. Zadeva se vleče že vrsto let in sedaj je prilika, da se asfaltira.  
2. Pokopališče v Gornjem Cerovem – ali je predvidena sanacija zidu, ki je bil poškodovan v neurju, do praznika 1. 

novembra.  
3. Pobuda za svetnice in svetnike Občinskega sveta Občine Brda, da bi se odpovedali sejnini te seje in sejnino 

namenili žrtvam avgustovskih poplav in neurij.   
 
Nadalje še doda, da so se tako pri društvu OZVVS Brda kot pri Planinskem društvu Brda odločili za zbiranje sredstev za 
žrtve poplav in odziv je bil neverjetno velik.  
 
Damjan Birtič 
Vprašanje se navezuje na pobudo iz prejšnje seje o ureditvi gospodarskih in obrtnih con. Zanima pa ga, koliko od teh 
površin je oz. bo v kratkem v fazi priprave in kasneje tudi izvedbe OPPN-ja oz. koliko od teh površin je komunalno 
opremljenih in primernih za prodajo oz. gradnjo.     
 

Ad 11. 
 

Realizacija sklepov 6. redne seje 
 
Sklepi 6. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 18.30.  
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